
Zápisnica č. 8/2010 
Zo  zasadnutia výboru FOO FCHPT STU  

dňa 21. 9. 2010 o 14oo hod.  
 
Prítomní:  D. Berkeš,  V. Kovár,  B. Papánková,  V. Polóniová,  E. Smrčková,  L. Staruch,     

P. Šimon     
Za RK:   J. Rakytiak 
 
Program:  
 
 

1. Kontrola plnenia uznesení  
2. Koncepcia stravovania na STU 
3. Priebežné plnenie KZ  
4. Rôzne 

 
 
 
1. Kontrola plnenia uznesení  
 
Uzn. č.26/2010:  distribúcia materiálu pre Koncepciu stravovania na STU členom V FOO 
  
splnené 
 
Stále uznesenia 
Uzn. č.24/2010 V FOO poveruje D. Berkeša umiestňovať na vývesku pri jedálni aktuálnu zápisnicu zo 

zasadnutia výboru FOO. V FOO vyslovil nespokojnosť s plnením. 
 
 
2. Projektový zámer stravovania na STU 
 
V FOO sa zaoberal materiálom Koncepcia stravovania na STU, ktorý bol schválený na KR dňa 
14.12.2009 a kde sa prijali opatrenia na základe ktorých sa budú rekonštruovať vybrané jedálne na STU. 
S rekonštrukciou jedálne na FCHPT sa však v tomto materiáli nepočíta. Zástupca FCHPT na tomto KR 
k tomuto bodu nezaujal stanovisko. Rovnako nebola táto problematika otvorená ani na Stravovacej 
komisii FCHPT. Materiál v plnom znení prinieslo Odborárske Oko č. 3/2010, str. 24-29. 
Náklady  na  rekonštrukciu  boli  stanovené  na  základe  vysledovaných  investičných nákladov 
porovnateľných objektov.   
Rekonštrukcia vývarovne ŠJ Jura Hronca  
          predpokladané investičné náklady:                  581 130,00 € (17,506 mil. Sk)  
          technologické zariadenia vývarovne  
                     s príslušenstvom:                                 349 405,00 € (10,500 mil. Sk)  
          spolu:                                                             930 535,00 € (28,006 mil. Sk)  
Rekonštrukcia výdajne ŠJ SvF   
          predpokladané investičné náklady:                  339 140,00 € (10,217 mil. Sk)  
          technologické zariadenia vývarovne   
                    s príslušenstvom:                                  247 500,00 € (  7,456 mil. Sk)  
          spolu:                                                             586 640,00 € (17,673 mil. Sk)  
Rekonštrukcia výdajne R-STU  
          predpokladané investičné náklady:                    68 650,00 € (  2,068 mil. Sk)  
          technologické zariadenia vývarovne   
                    s príslušenstvom:                                    46 500,00 € (  1,401 mil. Sk)  
          spolu:                                                             115 150,00 € (  3,469 mil. Sk)  



Celkové  náklady  na  rekonštrukciu  stravovacie  centra  STU  sa  odhadujú  cca  na  
1 632 325,00 € bez DPH (49 148 000,00 Sk bez DPH):  
          vývarovňa ŠJ Jura Hronca                                  930 535,00 € (28,006 mil. Sk)  
          výdajňa ŠJ SvF                                                  586 640,00 € (17,673 mil. Sk)  
          výdajňa R-STU                                                  115 150,00 € (  3,469 mil. Sk)  
          spolu:                                                             1 632 325,00 € (49,148 mil. Sk)  
Okrem iného bolo v materiáli konštatované, že z pohľadu  nevyhnutnosti  realizácie  rekonštrukcie  nie  je  
rozhodujúce,  či  prípravu a výdaj  stravy  v budúcnosti bude  zabezpečovať  súkromná  spoločnosť alebo  
vlastní zamestnanci. Aj v budúcnosti sa bude pokračovať v súčasnom trende, t. j. primerané vytváranie  
konkurenčného  prostredia  súkromnými  spoločnosťami,  čo  sa  na  STU  aj realizuje  (napr.  ŠJ  FCHPT,  
ŠJ  Mladá  garda,  ŠJ  Dobrovičova  a  všetky  bufety. V rokovaní so súkromnými dodávateľmi je aj 
prenájom ŠJ Svoradov). Jedáleň na FCHPT bola teda z rekonštrukcií vyňatá na základe jej prenájmu 
externej stravovacej firme. 
Materiál bol následne schválený na AS STU (31.5.2009).  
 
V FOO verí, že prijaté opatrenia na úrovni STU neovplyvnia kvalitu a výdaj stravy pre našich 
zamestnancov. Snahou FOO je zabezpečenie stravovania pre zamestnancov na najvyššej možnej úrovni. 
Ako informoval V FOO J. Rakytiak pozitívne je, že sa počas prázdnin investovalo do rekonštrukcie 
kuchyne (výmena okien, podlahovej krytiny, oprava vzduchotechniky).  
 
Uzn. č.29/2010:  V FOO bude v rámci svojich kompetencií presadzovať, aby zamestnancom fakulty  

bola poskytovaná kvalitná strava za dodržovania hygienických podmienok 
a systému HACCP. 

 
 
3. Priebežné plnenie KZ 
 
B. Papánková podala informáciu o priebežnom plnení KZ na STU s dôrazom na oblasti, kde fakulta 
zaostáva za zvyškom STU. Kompletný materiál je zverejnený v ostatnom čísle odborárskeho Oka (č.8, str. 
135-152). Z oblastí, kde naša fakulta zaostáva treba spomenúť najmä pretrvávajúce problémy v oblasti 
BOZP. Kontroly na pracoviskách sú skôr formálne ako reálne vedúce k odstraňovaniu nedostatkov. 
Komisia BOZP nepracuje. Nie sú informácie o zmenách v predpisoch a normách, ktoré sú inovované. Je 
potrebné, aby bol bezpečnostný technik aktívny poradný orgán vedenia fakulty, keďže mnoho vecí  sa 
musí riešiť na úrovni fakulty. Nie je úlohou pedagóga, aby kontroloval stav lekárničky, či preležanosť 
hasiacich prístrojov, označenia plynových uzáverov a iné bezpečnostné označenia laboratórií, ktoré sú 
potrebné pre správnu prax v oblasti BOZP. 
Z ďalších neplnených bodov KZ sú to najmä body súvisiace s informovanosťou. Zástupca zamestnancov 
nie je pozývaný na zasadnutia vedenia, zatiaľ čo zástupca študentov tam je.  V FOO nemá informácie 
o programe vedenia fakulty pred jeho konaním. Nový zamestnanci nie sú informovaní o existencii KZ pri 
prijímaní: KZ sa dostane na personálne oddelenie, ale tam to končí.  
Na druhej strane pozitívne možno hodnotiť, že vedenie fakulty poskytuje odborovej organizácii ako 
zástupcovi zamestnancov priestory pre činnosť a že zabezpečilo aj funkčnú klapku do miestnosti knižnice 
FOO (kl. 467).  
 
 
4. Rôzne 
 
4.1. Doc. Ing. Michal Krištofič, CSc. požiadal o poskytnutie príspevku zo sociálneho fondu na kúpeľnú 

liečbu.  
 
Uzn. č.30/2010 V FOO prerokoval žiadosť M. Krištofiča  a odporúča vyhovieť tejto žiadosti o príspevok 

zo Sociálneho fondu fakulty vo výške 170,- €. 
 



4.2.   B. Papánková informovala o termíne odovzdania pravidelného štatistického hlásenia o počte 
a štruktúre členov FOO. 

 
Uzn. č.31/2010 Vyplniť štatistické hlásenie a odovzdať na spracovanie. Zodp. D.Berkeš, termín 

30.9.2010 
 
4.3. B. Papánková upozornila na možnosti rekreácií pre odborárov a členov ich rodín v odborárskych 

zariadeniach Čingov a Kežmarské Žľaby. Dotované rekreácie sú aj mimo školských prázdnin. 
V novom čísle Odborárskeho Oka sa nachádzajú ďalšie informácie o rekreačných pobytoch v sieti 
SOREA, kde majú členovia odborovej organizácie ďalšiu zľavu vo výške 10 %.  

 
4.4. E. Smrčková (predsedníčka volebnej komisie)  podala informáciu o riešení problému týkajúceho sa 

podávania návrhov na dekana aj zo strany ostatných zamestnancov fakulty nielen akademickej obce. 
Návrhy kandidátov na dekana sa budú prijímať 19.10.2010 v čase od 11oo do 14oo h v miestnosti AS 
FCHPT od členov aj od nečlenov akademickej obce.   

 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok  19. 10. 2010 o 14oo hod. v knižnici FOO.  
 
 
         Blažena Papánková  
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 
 


